
 
 

1 
 

Zápis z 5. zasadnutia Spoločného monitorovacieho výboru Programu Interreg 
V-A Slovenská republika-Česká republika 2014-2020 

 

Hotel Holiday Inn, Žilina, 27. – 28.jún 2018 

 

 Účastníci 

Príloha 1 

 

27. jún 2018 

 

1. Otvorenie a privítanie  

Piate zasadnutie Spoločného monitorovacieho výboru (ďalej len „SMV“) otvorila za Riadiaci 

orgán (ďalej len „RO“) predsedníčka SMV pani Mihaľová. Zároveň privítala zástupcov 

českých regiónov, zástupcov slovenských regiónov, zástupcov ministerstiev a osobitne 

zástupcov Ministerstva pro místní rozvoj ČR (ďalej len „NO“) pána Semoráda, pána Horáčka 

a pána Buršíka. 

 

Pani Mihaľová oboznámila prítomných s programom zasadnutia, ku ktorému neboli 

vznesené žiadne pripomienky. Po overení prítomnosti hlasujúcich konštatovala, že SMV je 

v zmysle Rokovacieho poriadku SMV uznášaniaschopný.1 Následne pani Mihaľová odovzdala 

slovo pánovi Semorádovi, ktorý poďakoval za pozvanie a privítal prítomných. Taktiež vyslovil 

názor, že vzhľadom k novému programovému obdobiu a avizovanému zníženiu alokácie je 

nevyhnutné, aby prebiehajúce programové obdobie bolo úspešné. Preto je podľa neho 

dôležité, aby boli schválené také projekty, ktoré budú preukazovať význam cezhraničnej 

spolupráce. 

 

2. Informácia o stave programu 

Informácia o aktuálnom stave implementácie programu 
 

Pani Csonková informovala účastníkov o pokroku v implementácii programu. Zo schválených 

projektov v rámci výziev 1 – 4 na predkladanie ŽoNFP (ďalej len „výzva“) vyhlásených v roku 

2016 bolo k 27.6.2018 zazmluvnených 70 projektov a ďalšie dva projekty čakajú 

                                                      
1
 Prítomných bolo 7 členov s hlasovacím právom za SK delegáciu a 6 členov s hlasovacím právom za ČR 

delegáciu. 
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na zazmluvnenie. Celková výška zazmluvnených projektov predstavuje sumu 45 906 758 €, 

čo tvorí 50,9 % prostriedkov z celkovej alokácie programu. Na základe uvedených údajov 

konštatovala, že program zaznamenal významný posun vpred. 

 

Prehľad vyhlásených výziev v roku 2018 
 

Ďalej pani Csonková informovala účastníkov zasadnutia, že v roku 2018 boli vyhlásené štyri 

výzvy. Alokácia na výzvu INTERREG V-A SK-CZ/2018/05, zameranú na ŠC 2.1, bola vo výške 

17 000 000 € (suma EFRR). Celkovo bolo prijatých 32 ŽoNFP vo výške  30 448 827 € (suma 

EFRR). Na vyhlásenú výzvu INTERREG V-A SK-CZ/2018/06 zameranú na ŠC 1.2 bolo 

vyčlenených 3 200 000 € (suma EFRR) a celkovo bolo prijatých 25 ŽoNFP vo výške 

8 911 064 € (suma EFRR). ŽoNFP z výzvy č. 6 aktuálne prebiehajú procesom 

administratívneho hodnotenia. Výzva INTERREG V-A SK-CZ/2018/07 zameraná na ŠC 2.2 

a výzva INTERREG V-A SK-CZ/2018/08 zameraná na ŠC 3.1 boli vyhlásené v júni 2018. 

Uzávierka obidvoch výziev je stanovená na mesiac september 2018, čo by mal byť 

dostatočný čas na predloženie ŽoNFP zo strany žiadateľov, ktorí už budú v zmysle nových 

úprav predkladať ŽoNFP elektronicky. 

 

Informácia o objeme výdavkov v ZDV predložených na FLC 
 

Pani Novotná informovala o stave dosiahnutia cieľa n+3 pre rok 2018. Uviedla, že cieľ n+3 by 

sa mal dosiahnuť koncom roka 2018 za predpokladu dodržiavania časových a finančných 

harmonogramov predkladania výdavkov na strane projektových partnerov, ako aj rýchlosti 

certifikovania výdavkov a následnou kontrolou a administráciou žiadostí o platbu. Suma 

certifikovaných výdavkov, ktoré je potrebné na EK deklarovať k 31.12.2018 je vo výške 

1,6 mil. €. Objem výdavkov v ZDV predložených na prvostupňovú kontrolu k 27.6.2018 činí 

664 321 €. 

 

Žiadosti o zmenu v projekte 
 

Spoločný technický sekretariát (ďalej len „STS“) prijal 3 žiadosti o zmenu v projektoch z 

1. kola výziev, ktoré vyžadujú schválenie/neschválenie SMV. Pani Novotná stručne 

predstavila požadované zmeny v projektoch. Žiadosti o zmeny v projektoch boli odsúhlasené 

členmi SMV.  
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Tabuľka 1 Výsledky hlasovania o zmenu v projektoch 

Projekt 

Slovenská delegácia Česká delegácia 

Výsledok 
Za Proti Zdržal sa Za Proti Zdržal sa 

C927 6 0 12 6 0 0 Zmena schválená 

C859 6 0 1 6 0 0 Zmena schválená 

C996 6 0 1 6 0 0 Zmena schválená 

 

Stav indikátorov v rámci operačného programu Interreg V-A SK-CZ 2014-2020 

 

Pani Csonková informovala účastníkov o stave indikátorov programu. V rámci PO1, ŠC 1.1 je 

v prípade ukazovateľa „Podporené partnerstvá v oblasti vzdelávania“ evidované 

nedostatočné plnenie ukazovateľa. Pani Csonková poukázala na fakt, že väčšina žiadateľov si 

tento ukazovateľ nezvolila (volili iné ukazovatele). Nastala teda situácia, kedy v rámci 

podporených projektov partnerstvo de facto podporené je, avšak v rámci projektu tento 

ukazovateľ zvolený nie je, a preto sa hodnoty do výsledného počtu neagregujú. 

V nasledujúcich výzvach bude predmetný ukazovateľ povinnou voľbou pre projekty z daného 

špecifického cieľa, čím by sa malo dosiahnuť jeho naplnenie.  

Naplnenie ukazovateľov v rámci PO 1, ŠC 1.2 zatiaľ nie je možné stanoviť, pretože ŽoNFP 

prijaté v rámci výzvy INTERREG V-A SK-CZ/2018/06, sú vo fáze hodnotenia.  

Projekty z PO2, ŠC 2.1 zatiaľ nedosahujú dostatočné plnenie ukazovateľov „Celková dĺžka 

novovybudovaných alebo zmodernizovaných cyklistických ciest a turistických chodníkov“ 

a „Celková dĺžka rekonštruovaných alebo zrenovovaných ciest (II. a III. triedy)“. Z tohto 

dôvodu bola výzva INTERREG V-A SK-CZ/2018/05 cielená na naplnenie daných ukazovateľov. 

V súvislosti so stavom ukazovateľov pani Csonková apelovala na členov SMV, aby sa schválili 

také projekty, ktoré svojou kvalitou najviac prispejú k splneniu spomínaných indikátorov.  

Pre projekty z PO 2, ŠC 2.2 bola vyhlásená v poradí druhá výzva v júni 2018 s uzavretím 

na konci septembra 2018. V rámci daného ŠC chýba naplnenie ukazovateľa „Celkový povrch 

rekultivovanej pôdy“. Z konzultácií s potenciálnymi žiadateľmi je možné indikovať, či budú 

predložené také projekty, ktoré zabezpečia naplnenie daného ukazovateľa. 

                                                      
2
 Hlasovania sa zdržal zástupca certifikačného orgánu.  
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Na záver pani Csonková uviedla, že v rámci PO 3, ŠC 3.1 nie je evidovaný žiaden problém 

pri napĺňaní indikátorov. 

Pani Velecká za Certifikačný orgán požiadala RO, aby výdavky v rámci ZDV predkladané EK 

boli Certifikačnému orgánu zaslané najneskôr do konca novembra 2018. Pani Novotná 

reagovala na žiadosť pani Veleckej, že STS robí všetko preto, aby projektoví partneri (ďalej 

len „PP“) predkladali ZDV čo možno najskôr a v čo najväčších sumách. Splnenie tohto cieľa 

však úzko súvisí s disciplinovanosťou PP predkladať ZDV v stanovených termínoch.  

 

3. Schvaľovanie projektov  

Pani Novotná stručne predstavila výzvu INTERREG V-A SK-CZ/2018/05 zameranú na ŠC 2.1. 

Alokácia na výzvu bola stanovená vo výške 17 000 000 € (suma EFRR). Celkovo bolo na RO 

doručených 32 ŽoNFP (príloha zápisnice) vo výške 30 448 827 € (suma EFRR), z toho 

minimálny počet bodov na schválenie dosiahlo 17 projektov, do odborného hodnotenia 

nepostúpilo 5 projektov. Pri 4 projektoch bolo zastavené konanie o ŽoNFP. 

Pani Mihaľová následne navrhla postup schvaľovania projektových žiadostí, ktorý bol členmi 

SMV odsúhlasený a otvorila diskusiu k projektom. 

Pán Horáček navrhol prijať uznesenie, aby sa na českej strane projektov s aktivitami 

s preukázateľne nižším cezhraničným dopadom krátili dotácie z EFRR na 50 %, čím by sa 

na českej strane zabránilo riziku potenciálnych neoprávnených výdavkov. Pripomenul, že 

všetky projekty, ktoré boli SMV odporúčané na schválenie spĺňajú kritériá a majú 

cezhraničný dopad. Avšak, pochopiteľne, s narastajúcou vzdialenosťou od štátnej hranice 

cezhraničný dopad klesá. Za NO navrhol prijať toto uznesenie pri štyroch projektoch: P256, 

P549, P723 a P405. Upozornil pri tom aj na pripomienku zástupcu Orgánu auditu ČR ohľadne 

prípadného rizika neoprávnenosti výdavkov, ak by sa niektorý zo spomínaných projektov 

dostal do vzorky auditu.  

Návrh pána Horáčka oponovala pani Antipovová, ktorá podotkla, že Program spolupráce 

nedefinuje viac a menej oprávnené územie; resp.  územie s väčším a menším cezhraničným 

dopadom. Všetky územia, ktoré je možné uviesť v ŽoNFP sú rovnako oprávnené a taktiež aj 

všetky územia krajov sú rovnako oprávnené, tak ako bolo stanovené kritériami vyhlásenej 

výzvy. Nižší či vyšší cezhraničný dopad môže byť posudzovaný z pohľadu charakteru aktivít, 

nie však vzdialeností, pokiaľ to inak nestanovujú kritéria výzvy. 

Pani Lišková podotkla, že z jej pohľadu ide o diskrimináciu okrajoých okresov oprávneného 

územia a vzdialenosť od hranice nebola vo výzve uvedená ako kritérium. 
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Pán Buršík reagoval na tieto tvrdenia, že pri veľkej vzdialenosti jednotlivých projektových 

partnerov je cezhraničný dopad veľmi nízky. Krátenie rozpočtových položiek v takomto 

prípade podľa neho nie je diskrimináciou. 

Pani Mihaľová informovala členov SMV, že RO s NO vyhodnotili všetky projekty (odporúčané 

na schválenie v rámci výzvy INTERREG V-A SK-CZ/2018/05) v rámci cezhraničného dopadu 

a spoločne prišli k záveru,  že najvzdialenejšie miesta realizácie aktivít znižujú mieru kritéria 

cezhraničného dopadu. Z tohto dôvodu prehodnotili finančné alokácie, ktoré požadujú 

žiadatelia v spomínanej štvorici projektov. Taktiež účastníkov upozornila, že po rokovaniach 

so zástupcom orgánu auditu z ČR je prijatie tohto uznesenia vhodnou elimináciou rizika. 

Pán Horáček apeloval na účastníkov SMV, že NO nespochybňuje cezhraničný dopad 

pri týchto projektoch. Chcú sa však vyhnúť neoprávnenosti výdavkov. 

Pani Velecká upozornila členov SMV, že krátiť dotácie EFRR nie je vhodným riešením 

vzhľadom na nastavenie intenzity programu na úrovni 85 %. Navrhla preto krátiť celkové 

oprávnené výdavky, aby nedošlo k prípadnej diskrepancii. 

Vzhľadom na uvedené argumenty bolo prijaté nasledovné: 

V rámci projektov s identifikovaným rizikom nižšieho cezhraničného dopadu  budú krátené 

rozpočtové položky jednotlivých aktivít, ktoré nedosahujú vyššie spomínaný cezhraničný 

dopad. Krátené budú COV o 50 % pri všetkých rozpočtových položkách danej aktivity. 

Vzhľadom na skutočnosť, že minimálnu bodovú hranicu splnilo 17 projektových žiadostí 

(dosiahli min. 70 % z celkového počtu bodov, t. j. 98), iba 14 z nich bolo v rámci dostupnej 

alokácie. Preto pani Mihaľová navrhla členom SMV, aby bola rozšírená alokácia, avšak iba po 

hranicu 75 % získaných bodov. Dosiahnuté bodovanie v uvedenej škále by malo byť zárukou 

kvalitného projektu. V rámci daného rozšírenia sa nachádzali 2 projekty (P405 a P668), ktoré 

získali zhodne po 106 bodov. 

 Vzhľadom na uvedené argumenty bolo prijaté nasledovné: 

Alokácia bude rozšírená o tie projektové žiadosti, ktoré dosiahli v hodnotení aspoň 75 % 

z celkového počtu bodov (t. j. 106). 

Projektové žiadosti P298, P008, P571, P552, P534, P666, P620, P633, P644, P521, P637 

a P668 boli schválené podľa predloženého návrhu (prehľad v prílohe zápisnice). 

Projekty, pri ktorých bolo aplikované krátenie z dôvodu identifikovania rizika nižšieho 

cezhraničného dopadu boli schválené nasledovne:  

Projekt P256 – navrhnuté krátenie položiek nasledovne: U VP (ČR) – skrátenie položiek 

výdavkov hlavných aktivít (vybudovanie mestských schodov a rekonštrukcia suterénu Zámku 

Bílovec, expozícia stredoveku) a s nimi súvisiacich doplnkových aktivít o 50 % z celkových 
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výdavkov. U HCP (SR) – ponechanie aktivity rekonštrukcia cyklotrasy v žiadanej výške tak, 

ako bolo navrhnuté v Žiadosti o NFP, avšak vylúčenie všetkých výdavkov týkajúcich sa 

výstavby a rekonštrukcie amfiteátra, t. j. skrátenie celkových výdavkov. Podmienkou je 

naplnenie indikátorov v plnej miere tak, ako boli popísané v projektovej žiadosti (okrem 

indikátora „Zhodnotené objekty kultúrneho a prírodného dedičstva“ týkajúceho sa 

vybudovania amfiteátra). Projekt bol schválený s podmienkou uvedeného krátenia rozpočtu. 

Projekt P549 –  navrhnuté krátenie položiek nasledovne: U VP (SR) – Cyklotrasa spájajúca 

Vodný hrad Šimonovany s významnými lokalitami mesta Partizánske a s ňou súvisiacich 

položiek o 50% z celkových výdavkov HCP (ČR) – krátenie položiek výdavkov hlavnej aktivity - 

Revitalizácie terasy zámockého parku a s ňou súvisiacich položiek o 50% z celkových 

výdavkov a krátenie položiek výdavkov doplnkovej aktivity – Vytvorenie expozície na zámku 

Žerotín o 50% z celkových výdavkov. Podmienkou je naplnenie indikátorov v plnej miere tak, 

ako boli popísané v projektovej žiadosti. Projekt bol schválený s podmienkou uvedeného 

krátenia rozpočtu. 

Projekt P723 –  navrhnuté krátenie položiek nasledovne: U VP (SR) –  krátenie hlavnej 

aktivity vybudovanie náučného chodníka o 50 % celkových výdavkov. U HCP (ČR) – krátenie 

hlavnej aktivity (vybudovanie tematicko-náučného chodníka) o 50 % celkových výdavkov 

a vedľajšej aktivity (doplnkovej infraštruktúry) o 50 % celkových výdavkov. Podmienkou je 

naplnenie indikátorov v plnej miere tak, ako boli popísané v žiadosti. Projekt bol schválený 

s podmienkou uvedeného krátenia rozpočtu. 

Projekt P405 – navrhnuté krátenie položiek nasledovne: U VP (SR) – ponechanie aktivity 

výstavby ciest 2. a 3. triedy v žiadanej výške tak, ako je navrhnuté v ŽoNFP. Krátenie 

ostatných aktivít o 50 % celkových výdavkov pri všetkých rozpočtových položkách. U HCP 

(ČR) – krátenie aktivity o 50 % celkových výdavkov pri všetkých rozpočtových položkách 

(Revitalizácia parku a súvisiace aktivity, ostatné aktivity partnera). Podmienkou je naplnenie 

indikátorov v plnej miere tak, ako boli popísané v projektovej žiadosti. Projekt bol schválený 

s podmienkou uvedeného krátenia rozpočtu. 

  

STS bolo poverené kontrolou zapracovania všetkých navrhnutých krátení v súlade 

s rozhodnutím SMV. Tieto krátenia budú zapracované do aktualizovaných rozpočtov 

a následne budú projekty zazmluvnené s príslušnou – zníženou sumou. 

Ostatné projekty P641, P366, P546, P613, P667, P725, P053, P700, P528, P670, P601 a P164 

boli neschválené (prehľad v prílohe zápisnice).  
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4. Ukončenie prvého rokovacieho dňa 

Pani Mihaľová na záver konštatovala, že bolo schválených 16 projektových žiadostí. Ďalej 

informovala, že vzhľadom na stav napĺňania indikátorov bude pripravená ešte jedna výzva 

so zameraním na budovanie cyklociest a chodníkov a turistických chodníkov.  

Na základe tohto vyjadrenia pani Csonková apelovala na zástupcov krajov, aby začali už teraz 

uvažovať nad tým, aké projekty sú pre nich strategické. 

Pani Mihaľová poďakovala členom za konštruktívnu diskusiu a na záver prvého dňa 

zasadnutia pozvala účastníkov na prehliadku hradu Budatín v rámci projektu „Každá história 

si zaslúži svoj priestor“ (INTERREG V-A SK-CZ/2016/03). 
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28. jún 2018 

 

Druhý deň zasadnutia SMV otvoril pán Patúš prezentáciou o Fonde malých projektov (ďalej 

len „FMP“), kde VP projektu je Región Bílé Karpaty a HCP projektu je Žilinský samosprávny 

kraj. Informoval členov o stave vyhlásených výziev (1/FMP/11b a 1/FMP/6c/I,N) a počte 

predložených ŽoNFP. Zo 132 ŽoNFP bolo na Odborné hodnotenie postúpených 112 ŽoNFP. 

Taktiež bolo oznámené, že 2. zasadnutie Regionálneho výboru FMP, počas ktorého prebehne 

schvaľovanie projektových žiadostí FMP sa bude konať v Žiline 31.7.2018. 

Pani Bernátová v ďalšom bode stretnutia informovala členov SMV o priebežnom hodnotení 

programu. Cieľom priebežného hodnotenia by malo byť zhodnotenie implementácie 

a pokroku programu, zhodnotenie účinnosti a efektívnosti vynaložených finančných 

prostriedkov, posúdenie vplyvov vonkajšieho prostredia na implementačný progres. 

Následne predstavila plán komunikačných aktivít pre druhú polovicu roka 2018 – a to najmä 

finalizáciu príprav na novej webovej stránke a pripravované podujatie EC DAY.  

Pani Novotná predstavila harmonogram aktivít STS pre druhú polovicu roka 2018 a rok 2019. 

V nasledujúcich týždňoch bude prebiehať odborné hodnotenie ŽoNFP  z výzvy INTERREG V-A 

SK-CZ/2018/06, ktoré by mali byť predmetom schvaľovania na najbližšom zasadnutí SMV. 

Avizovaná výzva v rámci PO 2, ŠC 2.1 zameraná na budovanie cyklotrás, cyklociest, náučných 

a turistických chodníkov by mala byť vyhlásená v prvom kvartáli roku 2019. Informovala 

taktiež o pripravovaných seminároch pre žiadateľov a tiež pre prijímateľov zamerané 

na prácu v systéme ITMS2014+. 

V rámci posledného bodu rokovania bol vyzvaný zástupca EK pán Fecenko, aby informoval o 

pohľade EK na budúcnosť programov Interreg, a to najmä v súvislosti s predstavením nového 

návrhu finančného rámca pre obdobie 2020+. Návrh počíta so znížením počtu tematických 

cieľov – tieto by mali byť koncentrované do piatich politických cieľov (Inteligentnejšia 

Európa, Ekologickejšia bezuhlíková Európa, Prepojenejšia Európa, Sociálnejšia Európa 

a Európa, ktorá má bližšie k občanom). Prezentácia poskytla prvotné informácie o rámcoch 

pre nové programové obdobie.  

Pre potreby zefektívnenia práce SMV pani Mihaľová informovala o návrhoch na zmenu 

rokovacieho poriadku a požiadala STS o prípravu návrhu úpravy rokovacieho poriadku. Tento 

má byť predložený členom SMV najneskôr na nasledujúcom zasadnutí SMV.  

V súvislosti s prebiehajúcim hodnotením projektových žiadostí výzvy INTERREG V-A SK-

CZ/2018/06 zameranej na ŠC 1.2 bol termín nasledujúceho SMV stanovený predbežne na 

03.10.2018, zasadnutie SMV sa bude konať v Bratislave.  
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Na záver druhého dňa zasadnutia SMV poďakovala pani Mihaľová všetkým prítomným 

za účasť a spoluprácu.  

 

Prílohy:  

1. Prezenčná listina  

2. Prezentácia k 5. zasadnutiu SMV program Interreg V-A SK-CZ 2014-2020  

3. Prezentácia zástupcu ZA “Fond malých projektov” 

4. Prezentácia zástupcu EK “The future of Interreg” 

5. Zoznam predložených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2018_5 

6. Zoznam schválených ŽoNFP 

7. Zoznam neschválených ŽoNFP 

 

 

 

 

 

 

 

V Bratislave, 23.7.2018 

 

Zapísala: Ing. Jana Vikor     Podpis:…………………………………….. 

Projektová manažérka 

 

Overila: Ing. Alexandra Novotná    Podpis:…………………………………….. 

Vedúca oddelenia STS  

 

Schválil: Mgr. Katarína Mihaľová 

Predsedníčka Spoločného monitorovacieho výboru  Podpis:…………………………………….. 


